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(Matúš Verba) „Hej, farizeji, čo s tým chorým? Uzdraviť ho? Či?“ Možno tak by sa to dnes
spýtal Ježiš. Javí sa ako provokatér. A ešte aj budí pozornosť farizejov. Prečo? Chce ich
potupiť a zosmiešniť? Určite nie. Ale chce zatriasť ich zákonníctvom, v ktorom chýbala láska.
Najväčším zákonom však je láska k Bohu, k sebe a k blížnemu. Nebuďme ako skostnatení
farizeji. Hľaďme na všetko cez lásku.

(Zamyslenie pre východný obrad z Časopisu Slovo.)
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